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Interpellation - Blir medarbetare hotade till tystnad? 

Regionfullmäktige i Gävleborg 

 

 

Ställd till ordförande i hälso- och sjukvårdsnämnden, Jennie Forsblom (KD) 

 

Nedläggningen av vårdavdelningen på psykiatrin i Hudiksvall har orsakat problem med 

sjukskrivningar, oro och minskad patientsäkerhet. Att dra bort ett så stort antal vårdplatser 

utan att rusta dem med ett annat alternativ är självklart problematiskt. Det har dessutom skett 

utan politiska beslut. 

 

Personal har protesterat bland annat via media och har efter det fått ett brev från ledningen, 

som de uppfattar som hotfullt, och att de tystas. I brevet finns länkar till mediainslag 

bifogade. I brevet utmålas vissa medarbetare som att de inte är med och kämpar och tar 

ansvar medan andra är det. Att de har gått till media och protesterat framstår som att det är ett 

problem framförallt eftersom länkarna till media är bifogade. 

 

 

Mina frågor till ordförande i hälso- och sjukvårdsnämnden blir därför följande: 

 

● Anser ordförande att det utskickade brevet till medarbetarna inom psykiatrin i 

Hudiksvall är problematiskt? 

 

● Vilka åtgärder avses vidtas för att medarbetare inte ska uppfatta det som att de blir 

hotade till tystnad? 

 

● Anser ordförande att medarbetare inte ska få uttala sig via media när de protesterar 

mot nedläggningen och som de uppfattar en försämrad vård för patienterna? 
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